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Abstract (en)
[origin: US2021053785A1] A roller (1) is used for guiding and/or width stretching of a running material web (2). The roller (1) has a supporting body
(3), on the outside of which receptacles (4) for axially displaceably held battens (5) are provided. These grasp the material web (2). In order to
improve the functionality of this roller (1), at least one undercut groove (6) is formed on the supporting body (3) between at least two of the battens
(5). This undercut groove (6) can receive at least one functional component (7).

Abstract (de)
Eine Walze (1) dient zum Führen und/oder Breitstrecken einer laufenden Warenbahn (2). Die Walze (1) weist einen Tragkörper (3) auf, an dem
außenseitig Aufnahmen (4) für axial verschiebbar gehaltene Latten (5) vorgesehen sind. Diese erfassen die Warenbahn (2). Zur Verbesserung der
Funktionalität dieser Walze (1) ist am Tragkörper (3) mindestens eine hinterschnittene Nut (6) zwischen mindestens zwei der Latten (5) eingeformt.
Diese hinterschnittene Nut (6) kann mindestens ein Funktionsbauteil (7) aufnehmen.
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